

IT'S HERE.

MORPHEUS8

MICRONEEDLING +
RADIOFREQUENCY ENERGY

Morpheus8 is unique in targeting and strengthening the Fibro-Septal Network (FSN) skin-fat matrix, resulting in improved skin appearance and reduced irregularities on the face and body.

Morpheus8 is indicated for treatment of fine lines and wrinkles, acne scars, pore size reduction, overall skin concerns, face and body remodelling in areas such as the abdomen, thighs, flanks and buttocks..

- With a unique large surface tip consisting of a matrix of 40 thin gold-coated microneedles, and a thermal profile of 7mm with an additional heat profile of 1mm, Morpheus 8 Body can be programmed to quickly treat large tissue surface areas at the deepest levels of RF energy available.
- Deepest fractional treatment penetrating up to 7mm into the skin with an additional 1mm thermal profile
- Extremely uniform effect.
- Four fractional tips with different microneedle configurations (Prime 12 pin, Resurfacing 24 pin, Morpheus8 24 pin and Body 40 pin) deliver clinically proven RF energy to multiple treatment depths (0.5mm – 7mm).
- Equipped with Burst mode RF technology, Morpheus8 Body automatically deploys bipolar RF energy to multi-level treatment depths in a single cycle. The ability to target tissue sequentially at three levels, in millisecond intervals, allows for a significant reduction in treatment times, minimises skin injury, increases treatment uniformity, and enables customised full body fractional procedures.
- Little to no thermal damage to dermis.
- For all skin types. Low-risk of post inflammatory hyperpigmentation which is common with other resurfacing methods.



IT'S HERE.

MORPHEUS8

MICRONEEDLING +
RADIOFREQUENCY ENERGY

Morpheus8 魔力微针在靶向和加强纤维-隔板网络 (FSN) 皮肤脂肪基质方面独具特色，从而改善面部和身体的皮肤外观，达到抗衰老紧致效果。

- Morpheus8适用于细纹和皱纹的治疗、痘疤的改善、毛孔缩小、全面的皮肤问题，以及腹部、大腿、腰部和臀部等部位的面部和身体抗衰老回春。
- Morpheus8 Body采用独特的大面积尖端，由40根镀金的微细针组成的矩阵，可渗透到皮肤深达7mm，并额外提供1mm的热量范围。
- 效果极其均匀。
- 四种不同微针配置的分数治疗头（眼部Prime 12针、焕肤Resurfacing 24针、Morpheus8 24针和Body 40针）可提供经临床验证的射频能量，作用于多个治疗深度（0.5mm-7mm）。
- Morpheus8 Body配备了爆发模式射频技术，能够在单个周期内向多个层次的组织深度传递双极射频能量。能够在毫秒级间隔内依次针对组织的三个层次进行治疗，大大减少了治疗时间，最小化皮肤损伤，增加了治疗的均匀性，并实现了定制的全身分数治疗程序。
- 对真皮几乎没有热损伤。
- 适用于所有肤质。与其他表面修复方法常见的炎症后色素沉着相比，后炎症性色素沉着的风险较低。

